
Schriftelijke vragen verlichting fietspaden naar Wirdum

Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders zoals 
bedoeld in artikel 42, eerste lid, van het Reglement van Orde voor de 
vergadering van de Raad der Gemeente Leeuwarden.
De fractie van LIJST058 krijgt de laatste tijd veel opmerkingen over het gebrek 
aan verlichting op de (fiets)paden van en naar Wirdum. Het gaat dan om de 
Werpsterdyk gevolgd door de Uniadyk richting Goutum en Leeuwarden-west. 
Ook de Loodyk richting de Zuidlanden en Techum is slechts beperkt verlicht. En 
ook over het fietspad Wirdum-Wergea richting Zuiderburen krijgen we 
klachten. Alleen bij de kruising en de rotonde is verlichting aanwezig. 
Omdat ook ander verkeer dan alleen fietsers gebruik maken van de genoemde 
paden, ontstaan regelmatig gevaarlijke situaties. Op social media konden we 
hierover diverse berichten lezen.
De fractie van LIJST058 heeft dan ook de navolgende vragen.
1. Is het college op de hoogte van het gebrek aan verlichting op de genoemde 
(fiets)paden? 
2. Welke mogelijkheden ziet het college om de knelpunten qua verlichting op 
te lossen? 
3. Op welke termijn kan dit probleem worden opgelost? 

LIJST058 ziet een uitvoerige beantwoording van deze vragen zo spoedig 
mogelijk tegemoet.
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